



Nomination of Candidate

for election as NEUAAA committee

Australian Alumni Association

To connect and support Northeastern University community in Australia

1. Candidate:

First name:	Dong	Last Name:	Wang
Full name in Chinese:	王东		
Other names:	Ian		

2. Relationship with NEU:

1997-2001 就读东北大学机械工程及自动化专业
 1997~2001 Mechanical Engineering & Automation, Northeastern University

3. The works I have done for NEUAAA:

没有为校友会做过工作，只是参与了校友会组织的活动。
 No work has been done for the Alumni Association, but only participated in the activities organized by the NEUAAA.

4. My experience:

2001 年毕业后，在一家制造笔记本电脑的企业从事机械设计工作，主要是外壳和内部支撑结构的设计，加工和组装。2008 年换行业到外装饰幕墙，公司总部在沈阳。来悉尼是 2011 年公司内部部门的调动，拓展澳洲市场。我后来离开了那家国内的企业，现在在本地的一家幕墙管理公司工作。
 After graduation in 2001, I was working in mechanical design department in a laptop computer manufacturing company, mainly in the design of the cover and internal support structure.
 I changed to exterior decorative curtain wall industry in 2008, the company headquarters is in Shenyang. I came to Sydney in 2011 by the company internal department transfer in order to expand the Australian market. I left this China company a few years later and now I am working in a local curtain wall management company.

5. My goals in committee if elected:

1. 协助理事会为各项活动做好准备工作，确保活动顺利进行，在活动过程中照顾好大家。
 2. 听取会员的建议，改进工作。
 3. 发展更多校友来加入校友会。
1. Assist the committee in preparing for the events, ensuring the events run smoothly and taking care of everyone during the events.
 2. Listen to member's suggestions to improve the work.
 3. Develop more alumni to join the Alumni Association.

6. My other interests:

(其他社会关系或职务)

7. Signatures:

Nominator 1:	<input type="checkbox"/> I would like to nominate the candidate for election as NEUAAA committee NEUAAA Member Name: Jie Tian Date:
Nominator 2:	<input type="checkbox"/> I would like to nominate the candidate for election as NEUAAA committee NEUAAA Member Name: Guozhi Xu Date:
Candidate:	<input checked="" type="checkbox"/> I declare the information I provided above are correct Signature: Dong Wang Date: